
 

 

Pályázat 

Környezettudományi Szakterületi koordinátor tisztségre 

Koczur Szilvia 

 

Bemutatkozás 

Tanulmányaimat az ELTE-n 2010-ben kezdtem környezettan alapszakon, 2014. 

szeptember óta pedig környezettudomány mesterszakos hallgató vagyok. Másodévesen 

voltam mentor, 2011 óta vagyok a szakterület képviselője, 2012 februártól 2013 júliusig 

külügyi biztos, 2013 júliusától 2014 novemberéig pedig környezettudományi szakterületi 

koordinátor voltam. 

  

Novemberben a záró küldöttgyűlésen lejárt a tisztségviselői mandátumom és mivel 

eredetileg is eddig szerettem volna betölteni a tisztséget, nem indultam újra. A tisztség 

betöltésére két jelentkező volt, egyikük visszalépett a SzaB ülésen, a másik jelölt indulását 

pedig nem támogatta a SzaB. 

Az azóta eltelt időszakban a választmányi delegáltság be volt töltve, és SzaB elnököt 

is választottunk, ellenben a nyílt nap szakos részének megszervezését és az egyes információk 

áramoltatását, kapcsolattartást én végeztem. Több érdeklődő volt az elmúlt időszakban a 

tisztség iránt, de jelenleg még egyikük sem szeretne szakterületi koordinátor lenni. 

 

Céljaim 

Az elmúlt időszakból kiindulva azt gondolom, addig nem lesz aktív tevékenység a 

szakterületi csoportban, amíg a tisztség nem kerül betöltésre. Szeretném, ha nem halna el 

teljesen a csoport aktivitása, ezért szeretnék újra szakterületi koordinátor lenni, hogy 

“tisztségnél fogva” képviselhessem a továbbiakban is a szakot és tevékenykedhessek, amíg 

nem lesz lelkes és felkészült utódom. 

Tisztségem betöltése alatt szemmel láthatóan nem fektettem elég nagy hangsúlyt az 

utódképzésre, így újraválasztásom esetén ez az elsődleges célom. Szeretném, ha több ember 

látna bele az átlagosnál jobban egy szakterületi koordinátor tevékenységébe és a potenciális 

utódjelöltek pedig lényegében minden apró lépést látnának. Az utódképzést személyes és 



kiscsoportos beszélgetések, illetve a feladatok megvalósítási folyamatába való bevonással 

szeretném megvalósítani. Az eddigi jelöltekről nem mondtam le, talán mondhatom, hogy 

mindannyian a fiatalabb “HÖK-ös generációhoz” tartoznak, bízom benne, hogy egyikük 

hamarosan átveszi a tisztséget.  

 

Másfél éves koordinátori pályafutásomat követően azt gondolom kellőképpen 

tisztában vagyok vele, hogy mi a feladat. Tanulmányaim és tanszéki tevékenységem mellett a 

szabadidőm véges, de tudom vállalni, hogy a kötelező programokat megszervezem, a 

mentorrendszerben a szakterületi koordinátor feladatait (a 02.07-i mentorkoncepciót tárgyaló 

Küldöttgyűlésen részt vettem, így tisztában vagyok a feladatokkal) és a rutinfeladatokat 

ellátom. A választmányi delegáltságot eddigi pályafutásom alatt sem én töltöttem be és most 

sem szeretném vállalni, a jelenlegi delegált Faragó Renáta viszont szívesen maradna a 

továbbiakban is. 

 

A tisztséget addig szeretném betölteni, amíg egy megfelelő utód készen nem áll (ez 

reményeim szerint rövid időszakon belül meg fog történni), de legfeljebb a májusi záró 

küldöttgyűlésig.  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat, a kérdéseket és észrevételeket kíváncsian 

várom. 

 

Budapest, 2015. február 8. 

Koczur Szilvia 
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